

CERTIFICATE OF COMPLIANCE 合规证书

RoHS 3 & REACH (242 SVHC, Authorization and Restricted List) Compliance

RoHS 3 和 REACH (242 SVHC, 授权和限制清单)符合性

<u>Company Name</u> hereby certifies that the ff. part numbers are in compliance with the European Union Directive, 2011/65/EU on the Restriction of the use of certain Hazardous Substances in electrical and electronic equipment (RoHS3) and its amendment Directive (EU) 2015/863, details can be found through below link:

公司名称 特此证明 ff. 部件号符合欧盟指令2011/65/EU 关于限制在电气和电子设备中使用某些有害物质 (RoHS3) 及其修订指令 (EU) 2015/863。具体信息请参考以下网址:

http://ec.europa.eu/environment/waste/rohs eee/legis en.htm

Part Number 零件编号	Customer Part Number (if applicable) 客户零件编码(如 适用)	Description 描述
ACTCP00007B		MX-4 (2g)
ACTCP00002B (ORACO-MX40001-BL)		MX-4 (4g)
ACTCP00031B		MX-4 (4g) + Spatula
ACTCP00008B		MX-4 (8g)
ACTCP00059A		MX-4 (8g) + Spatula
ACTCP00001B (ORACO-MX40101-GB)		MX-4 (20g)
ACTCP00024A	·	MX-4 (45g)

Our RoHS compliant products do not contain or do not contain above the allowable-limit chemicals shown below: Lead (Pb), Mercury (Hg), Cadmium (Cd), Hexavalent Chromium (Cr+6), Poly Brominated Biphenyls (PBB), Poly Brominated Diphenyl Ethers (PBDE) including Deca-BDE, and additional ROHS2 chemicals such as Bis (2-ethylhexyl) phthalate (DEHP), Butyl benzyl phthalate (BBP) and Dibutyl phthalate (DBP) and Diisobutyl phthalate (DIBP)

Note: Pls. describe if there's any RoHS2 exemption; or if none, pls. remove this text. Ex. Lead in glass, etc.

我们的产品符合 RoHS 标准,不含或所含以下物质均未超过允许限值: 铅 (Pb)、汞 (Hg)、镉 (Cd)、六价铬 (Cr+6)、聚溴联苯 (PBB)、聚溴联苯醚 (PBDE) (包括十溴二苯醚); 其他 ROHS2 化学品,如邻苯二甲酸二 (2-乙基己基)酯 (DEHP)、邻苯二甲酸丁苄酯 (BBP) 和邻苯二甲酸二丁酯 (DBP) 和邻苯二甲酸二异丁酯 (DIBP),均未超过允许限值。

注意:如有任何RoHS2豁免,请描述;如果没有RoHS2豁免,请删除此文本。例如:玻璃中的铅等。

We support the basic aim of REACH in improving the protection of human health and the environment through the better and earlier identification of the intrinsic properties of chemical substances. We will meet all REACH requirements and is committed to provide our customers with information about substances in our products according to existing and future REACH requirements.

我们支持 REACH 法规的基本目标,即通过更好、更早地识别化学物质的内在特性,改善对人类健康和环境的保护。我们将满足 REACH 法规的所有要求,并承诺根据现有和未来的 REACH 法规要求,向客户提供有关我们产品中所含物质的信息。

The referenced company name products are categorized as "articles" under the REACH Regulation.

根据REACH法规,所引用的公司名称产品被归类为"物品"。

- It is not intended that our products release substances during normal and reasonably foreseeable conditions of use. 我们的产品在正常和合理可预见的使用条件下不会释放物质。
- Regarding the Substances of Very High Concern (SVHC) candidate list, the above referenced products do not contain more than >0.1% by weight per article of any substance on latest candidate list of SVHC (242) as of <u>7 NOVEMBER 2024</u>
 关于高度关注物质(SVHC)候选清单,上述参考产品在截止2024年11月7日最新SVHC候选清单(242)上的任何物品的每件重量含量不超过0.1%
- The status of the candidate list will continue to be monitored, including the possible need under Article 33 of REACH, our company will inform product recipients and consumers if an article contains more than >0.1% by weight per article of any substance that is added to the SVHC candidate list in the future.

我司将继续监控候选清单包括REACH第33条下可能的需要状态,并在未来任何添加到SVHC候选清单的任何物质含量超过物品重量0.1%时通知产品接收方和消费者。,如果一件物品在未来添加到SVHC候选清单中的任何物质的重量超过0.1%。

Our products do not contain any substances on the Authorization List and substances restricted under REACH (REACH Annex XIV and REACH Annex XVII), and all new substance to be included on the mentioned list in the future.
 我们的产品不含授权清单上和REACH (REACH附件XIV和REACH附件XVII)限制的任何物质,亦不含未来将被列入上述清单的所有新物质

The European Chemicals Agency (ECHA) SVHC candidate list, REACH Annex XIV and REACH Annex XVII Annex are available at:

欧洲化学品管理局(ECHA) SVHC候选清单、REACH附件XIV及REACH附件XVII可于以下网址查阅:

http://echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table https://echa.europa.eu/substances-restricted-under-reach

https://www.echa.europa.eu/authorisation-list

For additional information, please contact:

欲了解更多信息,请联系:

Name of Overall in Charge (*Manager level*): 总负责人姓名(经理级别): Vincent ANDRE Position 职位: Technical Director

Telephone Number 电话号码: +852 81990527

Contact email 联系邮箱 vincent.andre@arctic.ac

Signed in behalf of the Company (Top Management level)

公司代表签署 (高管)

Name 姓名:Vincent ANDREPosition 职位:Technical DirectorTelephone Number 电话号码:+852 81990527

Contact email 联系邮箱: vincent.andre@arctic.ac